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Szanowny Panie Ministrze,

Poczta Polska SA to największy operator pocztowy na polskim rynku z 450-letnią tradycją, 7500 placówkami, filiami i

agencjami pocztowymi, świadczącymi usługi klientom indywidualnym i biznesowym. To także firma pełniąca niezwykle ważną

misję społeczną i będąca również istotnym elementem systemu funkcjonowania państwa, świadcząc m.in. usługi przesyłek

listowych poleconych na rzecz polskiego wymiaru sprawiedliwości.

Jak donosi „Polityka” w wydaniu 48/2023, sytuacja firmy Poczta Polska SA jest bardzo trudna. Niskie zarobki, zbyt mała liczba

pracowników i szybko rosnące straty – to niestety powoduje, że nasz największy operator pocztowy znajduje się w kryzysie.

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na wszystkie następujące pytania:

1. Jakie kroki zamierza podjąć ministerstwo w celu poprawienia sytuacji Poczty Polskiej SA?

2. Jakie plany ma ministerstwo wobec nieużywanych przez Pocztę Polską SA gruntów?

3. Jakie kroki zamierza podjąć ministerstwo w celu unowocześnienia usług świadczonych przez Pocztę Polską SA i

dostosowania ich do potrzeb klientów?

4. Czy ministerstwo widzi konieczność podwyżek płac dla pracowników Poczty Polskiej SA i jak zamierza do nich doprowadzić?

5. Czy i kiedy ministerstwo planuje audyt w Poczcie Polskiej SA, aby ustalić najważniejsze problemy dotykające aktualnie

Pocztę Polską i zaproponować ich rozwiązanie?

Z wyrazami szacunku

Aleksandra Gajewska
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